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Som jeg også skrev i 2020 er banen i fortsat fremgang. Det arbejder, der bliver gjort viser kun, at i er
på vej i den rigtige retning.

(Banens transformation fra 2018 til nu, syntes jeg har været meget vellykket. Omlægning til økologisk
drift har været meget spændende at følge. Det er jo ikke en nem opgave, når man ikke har kemikalier
til rådighed mere, men de programmer, der har været anvendt med sand, luftning og eftersåning har
givet gode resultater og greens er klart i fremgang.



Filtlaget er i positiv nedgang, se mere om filt her:Filt i græsplænen

Arbejde med fit. hvorfor, se det her : Hvorfor skal greenen luftes?

Fairways:

Her er der stadig lidt at arbejde med i forhold til ukrudt og dårlig vækst. Der skal arbejdes mere med
eftersåning og luftning og vanding her i sommer halvåret. I skal skabe et miljø, som kan konkurrere
ukrudtet ud i forhold til græsset, ellers bliver det for voldsomt med ukrudt i fremtiden.

Konklusion:

Det er flot at se, hvor få skader der er på greens. Vi ser mange vinterskader rundt i landet på greens.
Så at i er kommet så godt fra start er rigtigt godt og flot arbejde. Så hvis i nu får arbejdet lidt med de
fairways skal i nok komme i mål.

Mvh Allan Brandt

Dansk Golf Union.

https://www.danskgolfunion.dk/sites/default/files/filt_120802_pdf_31640.pdf
https://www.danskgolfunion.dk/video/hvorfor-skal-greenen-luftes

